
 

 
 

VERSLAG VERGADERING 
09 MEI 2023 - 19U30 

 
Aanwezig 
• Leden: Caro Buyse, Pieter Debaets,  Jean-Pierre Pannecoucke, Maxine Vandorpe, Gert Van 
Broeck, Peter Van Lijsebetten, Gerben Van de Voorde, Peter Nees 
• Stadsbestuur: Isabelle De Wilde 
• Verontschuldigd: Katty Van Driessche, Elke Van Haver, Chris Picavet, Christope De Grande, 
Peter Buysrogge 
 

AGENDA 
 
01. Goedkeuring notulen vergadering 14-03-2023  
Goedgekeurd 
 
01.a - Voorstelling omstaanderstraining door Joke Maes. Omstaanderstraining is 20/06/2023 in 
het Welzijnshuis 19u30-21u. Mee verspreiden via sociale media.  
 
02. Satellietgroep reglementen 
Voorstellen zoals gedaan zijn unaniem goedgekeurd in de gemeenteraad en commissie. 
Subsidie voor infrastructuur is volgens de commissie te laag, dit wordt herbekeken voor de 
volgende legislatuur vanaf 2024. 
 
03. Werkgroep kampioenenvieringen: voorstellen uit samenkomst 21-03 

- Inschatting van de timing op de avond zelf: 1u30, tot 1u40 max 
- Aantal genodigden aan zittafel: 70 personen – genomineerden voor de 4 trofeeën, 

familie en genodigden. 
- Kandidaturen aanvaarden vanaf provinciaal niveau en competitiesport: 140-150 

personen aan statafels 
- Stagiair op de sportdienst die tot eind mei 2023 voor de sportdienst kan werken, zal dit 

verder uitwerken. 
- Mail voor afgelasting van kampioenenhappening in juni, is niet gestuurd naar de clubs. 

Echter ging dit wel opgenomen worden door het voormalige diensthoofd sport na 
bespreking in de vorige sportraad (zie verslag 14/03/2023). 

 
04. Rapportering uit stuurgroepen 

- Sportkringpark en zwembad De Watermolen 
Vergadering 31/03/2023 - belangrijkste punten: 

- Archeologie: delen onder F terrein onderzocht en niks gevonden. Vrijgave en 
fase 1 van Sportkringpark kan starten. Enkele percelen nog te onderzoeken, 
hierover meer duidelijkheid eind mei. 

- Aanleg terrein F als hoofdterrein: volgens de huidige planning gaat de aanleg 
klaar zijn tegen start van het nieuwe voetbalseizoen. 

- GSM mast: verplaatsing naar huidige locatie van de hondenweide. Effectieve 
verplaatsing binnen 1jaar. 



 

- RUP: openbaar onderzoek is afgelopen, waarbij enkele bezwaren aangetekend. 
Worden verder bekeken. 

- Verwerving perceel voorzijde: TBC 
- Watermolen: ongunstig advies, nog enkele punten aan te pakken voor het 

verkrijgen van de vergunning. 
- Bevraging gebruikers Sinbad door Jan Caluwé - bovengekomen bezorgdheden: 

o Bergruimte sportpromotieteam 
o Jeugdatelier van academy: waar kunnen zij terecht na sluiting Sinbad? 
o Algemene vraag om toch al voorbereidingen te treffen naar volgende 

bestuur. 
o Sportclubs: ophangen bokszakken? Polyvalente ruimte opdelen in 3 

ruimtes ipv 2? Mobiele of vaste wand? Kalendervergadering in juni zou 
meer duidelijkheid moeten kunnen geven op deze vragen. 

- Afbraakwerken basebalkantine: september 
- Volgende stuurgroep: 26/05 

 
 

- Status overleg Sport Oase/ zwemclubs? 
Sport Oase gaat aanwezig zijn tijdens de kalendervergadering voor het zwembad, juni 2023. 
 
Enkele vragen/ kanttekeningen vanuit de Sportraad 
V1: Wat met de uitbating en toegankelijkheid terreinen Sportkringpark? Wordt dit ook 
besproken tijdens de stuurgroep vergadering?  
 
V2: Wanneer krijgen de zwemclubs zicht op wat er wel en niet gaat kunnen in het nieuwe 
zwembad, zoals jeugdopleiding? Sport Oase zijn prioriteit is de vergunningen in orde krijgen, er 
is nog tijd na goedkeuring van de vergunningen om dit punt verder uit te werken. 
 
V3: Openhouden van het zwembad en genoeg redders voorzien blijft een aandachtspunt. Hoe 
wordt dit gezien vanuit het Stadsbestuur, hoe gaat de continuïteit van de werking van het 
zwembad behouden blijven? 

 
05. Rapportering uit satellietgroepen e.d.  

- G-sport: Momenteel te druk op de sportdienst, waardoor een samenkomst voor G-sport 
nog niet uitgewerkt is. Hopelijk kan dit opgepakt worden in september. Uit een 
bijeenkomst die Gert bijgewoond heeft, komt boven dat het grootste probleem voor G-
sport is het vervoer van en naar de sportactiviteiten. Ideeën uit deze overeenkomst: 

• Buddywerking in gewone sportclubs 
• Deze mensen fietsen zeer graag: weinig fietsen beschikbaar binnen de 

instellingen in Sint-Niklaas. Uitleendienst voor fietsen: tussen de instellingen, 
provinciaal?  

• Vervoersprobleem kwam ook boven tijdens Ontdek de Ster. --> Doorgeven aan 
Joke Maes of er oplossingen zijn vanuit dienst Welzijn? 

- VOC/ Communicatie/ dorpsraden 
• VOC: volgende vergadering 30/05/2023 



 

• Communicatie: Gerben stuurt enquête door naar de leden van de Sportraad. 
Interessante communicaties online, wordt op de facebookpagina gedeeld. 

• Dorpsraad: niks te melden 
 

06. Voorstelling structuur (vernieuwde) sportdienst/ praktische regeling samenwerking 
sportdienst - sportraad 

Afdelingshoofd vrije tijd Tom Geleyn zal dit tijdens de sportraadvergadering in juni 2023 komen 
toelichten. Aanwezigheid afdelingshoofd tijdens de volgende sportraden? 
 
07. Aanvraag tot erkenning vanwege de feitelijke vereniging ‘Snôase Trappers’ → feedback 

ontvangen over extra documentatie? 
Nog geen antwoord ontvangen van de Snôase trappers. 
Mails voor toekomstige aanvragen worden door Naomi doorgestuurd naar de sportraad. 
 
08. Kampioenenfile 
Zie link in Whatsapp groep Sportraad. Hierin kunnen nominaties voor trofeeën door de 
sportraad ingegeven worden. 
 
09. Pickleball in Sint-Niklaas: waar mogelijk? 
Vragen vanuit de sportraad die met Christophe Goris moeten opgenomen worden:  

- Clubgebonden sport? In welke organisatie doen ze dit? 
- Welke uren nodig? Welke infrastructuur is er nodig?  
- Over hoeveel leden gaat het waarvoor een infrastructuur voor trainingen gezocht wordt? 
- De bezettingen van de sporthallen kunnen gevonden worden op de website, idem voor 

de sporthallen op de scholen die ter beschikking staan. (Link mee te sturen bij 
antwoord) 

 
10. Varia en rondvraag 
 

- Verslag burensportdienst: geen opmerkingen (burensportdienst: 2 organisaties, voor de 
rest wordt tijdens de burensportvergaderingen de werking van de verschillende 
sportdiensten besproken) 

- Bijwonen Sportraad Zwijndrecht door Peter Van Lijsebetten: Om de hervormde sportraad 
uit te leggen. Vrij weinig mensen die zich willen engageren voor in de sportraad.  

- Interview student Master bestuurskunde en publiek management: vraag te stellen aan 
Chris Picavet --> Caro kon na rondvraag laten weten dat dit interview niet doorgegaan 
is. De deadline hiervoor is reeds verstreken (eindwerk). 

- Loopcriterium Sint-Niklaas: bespreking nieuw initiatief: mail van 11/04 beantwoord? 
Officiële bevestiging kan niet gegeven worden, dit is enkel na goedkeuring van de 
subsidies van de gemeenteraad. Er is echter een gunstig advies gegeven vanuit de 
Sportraad. 

- Toneelverenigingen: kunnen terecht op SVK. Is er op SVK geen plaats voor boksclub? 
Vraag wordt gesteld door Isabelle aan collega. 

- Voorstel om nieuw agendapunt toe te voegen: upcoming events tot de volgende 
sportraad 

- Voetbalveld Witte Molen: goalen zijn van het terrein, eerste werken zijn uitgevoerd. 
Positief om te merken dat er aan onze vraag wordt voldoen. 

 
11. De voorzitter sluit de vergadering 
 
 
Maxine Vandorpe                                                                         Peter Van Lijsebetten 



 

Secretaris                                                                                     Voorzitter 


